

July 30, 2020

NOTICE OF MEETING

**STANDING COMMITTEE ON PROCEDURE, PRIVILEGES
AND LEGISLATIVE OFFICERS**

The Standing Committee on Procedure, Privileges and Legislative Officers will meet in the Legislative Council Chamber of the Legislative Assembly building on the following date:

- Tuesday, August 4, 2020, at 1:00 p.m.

By order of the Chair.

John-Patrick McCleave
Clerk Assistant and
Committee Clerk

AGENDA

- Meeting with Ms. Kim Poffenroth, Chief Electoral Officer and Supervisor of Political Financing, concerning a briefing on the potential costs associated with operating a safe provincial election.

The members of the Committee are: Mr. Fairgrieve; Hon. Mr. Savoie; Hon. Ms. S. Wilson; Hon. Mr. Fitch; Mr. Kenny; Mr. LePage; Ms. LeBlanc; Mr. Melanson; Mr. Coon and Mr. DeSaulniers.

le 30 juillet 2020

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DE LA PROCÉDURE, DES PRIVILÈGES ET DES HAUTS FONCTIONNAIRES DE L'ASSEMBLÉE

Le Comité permanent de la procédure, des privilèges et des hauts fonctionnaires de l'Assemblée se réunira à la Chambre du Conseil législatif à la date suivante :

- le mardi 4 août 2020, à 13 h

Par ordre du président du comité.

John-Patrick McCleave,
greffier adjoint et
greffier aux comités

ORDRE DU JOUR

- Réunion avec M^{me} Kim Poffenroth, directrice générale des élections et contrôleuse du financement politique, au sujet d'une séance d'information sur les frais potentiels liés à la tenue en toute sécurité d'élections provinciales.

Les membres du comité sont les suivants : M. Fairgrieve, l'hon. M. Savoie, l'hon. M^{me} S. Wilson, l'hon. M. Fitch, M. Kenny, M. LePage, M^{me} LeBlanc, M. Melanson, M. Coon et M. DeSaulniers.